
Je2yzőkönyv

Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. április 25-i üléséről a
Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó teniiében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Fejes Lőrinc 15,15 órától
Holló Gyula
Németh Mihályué
Oláh Ferencné
Pócs János képviselők

Me2hívottak:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Dr. Molnár Péter aljegyző tanácskozási joggal

Nagy Lajos Kiskörei Polgárőr Egyesület elnöke
Hajdú Péter Mozdulj Kisköre I~úsági Egyesület elnöke
Simon Zsolt Kiskörei Labdarúgó Sportegyesület elnöke
Katona György Városfenntartó KU. ügyvezetője
Siposné Kohári Edit Kiskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető
Patakfalvi Imre Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke
Forgács István MSZP helyi szervezet képviselője

Me2jelentek:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Dr. Molnár Péter aljegyző tanácskozási joggal
Nagy Lajos Kiskörei Polgárőr Egyesület elnöke
Hajdú Dóra Mozdulj Kisköre I~úsági Egyesület alelnöke
Magyar Levente Kisköre Ifjúsági Egyesület alelnöke
Simon Zsolt Kiskörei Labdarúgó Sportegyesület elnöke
Katona György Városfenntartó KU. ügyvezetője
Siposné Kohári Edit Kiskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető

A jelenléti ív jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Je&vzőkönyvvezető: Pócs Jánosné

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megállapította, hogy az ülésen 6 képviselő van jelen, a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitotta.

A polgármester javasolta 2. napirendi pontba felvenni a lakossági ivóvíz pályázat
benyújtásának megtárgyalását. Az ivóvíz szolgáltatást a TRV Zrt. látja el a településen, de
pályázatot az önkormányzat nyújtja be.

A képviselők részéről észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester az alábbi kérdést
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a napirendre vonatkozó módosítást? Kézfelnyújtással
jelezze.
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A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:

47i2018.(IV. 25.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett hozzájárul, hogy 2.
napirendi pontként kerüljön felvételre a lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás támogatására
pályázat benyújtás megtárgyalása.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határdő: azonnal.

Ezek után Magyar Csilla polgármester az új napirendi pont felvételével az alábbiak szerint
javasolta elfogadásra a napirendi pontokat:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás támogatására pályázat benyújtás megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Tájékoztató a Kiskörén működő civilszervezetek 2017. évi munkájáról.
- Kiskörei Polgárőr Egyesület
Előadó: Nagy Lajos Egyesület elnöke

- ŐSZIDŐ Nyugdíjas és Hagyományőrző Egyesület
Előadó: Oláh Ferencné Egyesület elnöke

- Mozdulj Kisköre Ifjúsági Egyesület
Előadó: Hajdú Péter Egyesület elnöke

- Kiskörei Labdarúgó Egyesület
Előadó: Simon Zsolt Egyesület elnöke

- „Zsongó” Erőemelő, Testépítő Sport Egyesület
Előadó: Holló Gyula Egyesület elnöke

4. Civilszervezetek támogatásra benyújtott pályázatainak elbírálása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

5. Beszámoló Kisköre Városfenntartó Kit 2017. évi gazdálkodásáról.
Előadó: Katona György ügyvezető

6. Kisköre Város településképi védelméről szóló 17/201 7.(XII. 29.) önkormányzati rendelet
módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
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7. Egyebek.

8. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

A képviselők részéről észrevétel, más javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta a napirendi pontok jóváhagyását. Kérdése: Ki az, aki elfogadja az általa
javasolt napirendi pontokat? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

48/2017.(IV. 25.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a
polgármester napirendi pontra tett javaslatát, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás támogatására pályázat benyújtás megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Tájékoztató a Kiskörén működő civilszervezetek 2017. évi munkájáról.
- Kiskörei Polgárőr Egyesület
Előadó: Nagy Lajos Egyesület elnöke

- ŐSZIDŐ Nyugdíjas és Hagyományőrző Egyesület
Előadó: Oláh Ferencné Egyesület elnöke

- Mozdulj Kisköre Ifjúsági Egyesület
Előadó: Hajdú Péter Egyesület elnöke

- Kiskörei Labdarúgó Egyesület
Előadó: Simon Zsolt Egyesület elnöke

- „Zsongó” Erőemelő, Testépítő Sport Egyesület
Előadó: Holló Gyula Egyesület elnöke

4. Civilszervezetek támogatásra benyújtott pályázatainak elbírálása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

5. Beszámoló Kisköre Városfenntartó K± 2017. évi gazdálkodásáról.
Előadó: Katona György ügyvezető

6. Kisköre Város településképi védelméről szóló 17/2017.(XII. 29.) önkormányzati rendelet
módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

7. Egyebek.

8. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.
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Meghívó a jegyzőkönyvhöz „B” meflékletként csatolva.

1. napirend
(Írásos anyag a jegyzőkönyvi; öz „C” inellékleticént csatolva).

Magyar CsiHa polgármester megkérdezte a képviselő-testület tagjait, hogy a napirenddel
kapcsolatban — a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentéssel és a két ülés
között végzett tárgyalásokról adott tájékoztatóval — van-e valakinek kérdése?

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület az I. napirendi pontot? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett az alábbi határozatot hozta:

49/2018.(IV. 25.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a lejárt
határidejű határozatokról szóló jelentést a két ülés közötti tárgyalásokról adott tájékoztatóval
együtt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Fejes Lőrinc képviselő meEérkezett az ülésre.

2. napirend
Lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás támogatására pályázat benyújtás megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

Magyar Csilla polgármester az alábbiakat terjesztette a képviselők elé: 100 %-os
támogatottságú pályázat, melyet a Belügyminisztériumhoz kell benyújtani, és a pályázat
benyújtásához képviselő-testületi döntés szükséges.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar CsiHa polgármester kérdése:
Támogatja-e a képviselő-testület a lakossági ivóvíz szolgáltatásra vonatkozó pályázat
benyújtását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következőképpen döntött:

50/201 8.(IV. 25.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett hozzájárul lakossági
ivóvíz- és csatomaszolgáltatás támogatására pályázat benyújtásához.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2018. május 7.
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3. napirend
Tájékoztató a Kiskörén működő civilszervezetek 2017. évi munkájáról.

- Kiskörei Polgárőr Egyesület
Előadó: Nagy Lajos Egyesület elnöke

- ŐSZIDŐ Nyugdíjas és Hagyományőrző Egyesület
Előadó: Oláh Ferencné Egyesület elnöke

- Mozdulj Kisköre Ifjúsági Egyesület
Előadó: Hajdú Péter Egyesület elnöke

- Kiskőrei Labdarúgó Egyesület
Előadó: Simon Zsolt Egyesület elnöke

- „Zsongó” Erőernelő, Testépítő Sport Egyesület
Előadó: Holló Gyula Egyesület elnöke

(húsos tájékoztatóic a jegyzó’könyvhöz „D”, „E”, „F”, „G”, „H” inellékletként csatolva).

Kiskörei Polpárőr E2yesület

Magyar Csilla polgármester kérdezte Nagy Lajos Elnök urat, bogy kiegészítést kíván-e
tenni a tájékoztatóhoz.

Nagy Lajos a Kiskörei Polgárőr Egyesület elnöke nem kívánt kiegészitéssel élni.

Pócs János a Humán Bizottság elnöke elmondta: A Humán Bizottság a tájékoztatót
megtárgyalta, azt elfogadásra javasolják a testület részére.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el.

ŐSZIDŐ Nyugdíjas és Hagvományőrző Egyesület

Magyar Csilla polgármester kérdezte Oláh Ferencné Elnök asszonyt, hogy kiegészítéssel
kíván-e élni?

Oláh Ferencné az „ŐSZIDŐ” Nyugdíjas Hagyotnányőrző Egyesület elnöke nem kívánt
szóbeli kiegészítéssel élni.

Pócs János a Humán Bizottság elnöke: A Bizottság a tájékoztatót megtárgyalta, azt
elfogadásra javasolják a testületnek.

Takács Attila alpolgármester köszönetet mondott az Egyesület tagjainak a rendezvényeken
való részvételért. Külön kiemelte a Mozdulj Kisköre Ifjúsági Egyesülettel történt közös
kenyérlángo s sütést.

Magyar Csilla polgármester elmondta, hogy az Értéktár Bizottság, illetve a népfóiskolai
kezdeményezés folytatásaként is számítanak az Egyesület munkájára, segítségére, hiszen
nagyon sok színes ötlete van a Bizottságnak, valamint a népfóiskolai kezdeményezésnek, s
ehhez szeretnék minden korosztálynak a bevonását.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el.
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Mozdulj Kisköre Ifjú~4gi Egyesület

Magyar Csilla polgármester megkérdezte Hajdú Dóra és Magyar Levente alelnököket,
hogy szeretnék-e kiegészíteni a tájékoztatót?

Hajdú Dóra és Magyar Levente a Mozdulj Kisköre Ifjúsági Egyesület alelnökei nem
kívántak szóbeli kiegészítést tenni a tájékoztatóhoz.

Pócs János a Humán Bizottság elnöke: A Bizottság rnegtárgyalta a Mozdulj Kisköre
Ifjúsági Egyesület munkájáról szóló tájékoztatót, azt elfogadásrajavasolják a testületnek.

A képviselők részéről kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

„Zsongó” Erőeinelő. Testépítő Sport Egyesület

Magyar Csilla polgármester megkérdezte Holló Gyula Elnök urat, hogy a tájékoztatóhoz
szóbeli kiegészítést kíván-e tenni?

Holló Gyula a „Zsongó” Erőemelő, Testépítő Sport Egyesület Elnöke nem kívánt szóbeli
kiegészítéssel élni.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el.

Kiskörei Labdarúgó Egyesület

Magyar Csilla polgármester Simon Zsolt elnököt kérdezte, hogy szeretne-e az írásos
tájékoztatójához szóbeli kiegészítést tenni?

Simon Zsolt KLSE elnök szóbeli kiegészítésként a következőket mondta el: Nehéz
szezonnak vannak a végén. Nem egyszerű Kiskörén fiatalokat és idősebbeket összefogni és
nem egyszerű rendet teremteni a labdarúgópálya környékén. Ugy gondolja, hogy odaadás és a
képviselő-testül nélkül nem jutottak volna el idáig.
Jelen pillanatban úgy áll a helyzet, hogy igazából nines vezetőség. Van, aki kilépett az
Egyesületből, vagy elköltözött, s ezt április 28-án szeretnének rendezni.
Jelenleg a vezetőség tagjai: Elnök Simon Zsolt, helyettes Bódi Máté, ügyvezető Boros Csaba.
Mivel Bódi Máté elköltözött, ebből adódóan egy Új vezetőséget választottak, s Takács Attila
lett az elnökhelyettes. Ennek alapján a módosítási kérelem elküldésre került az Egri
Bírósághoz, majd hiánypótlást kellet eszközölni, de a Bíróság nem fogadta cl a változtatást.
Pozitív eredmény, akármennyire is rögös út van mögöttük, hogy a Kiskörei Labdarúgó
Sportegyesületet Heves megyében mindenhol Figyelemmel kísérik, s a Bozsik programban
való részvétel miatt remélhetőleg még fokozottabb lesz a figyelem. Erre nagyon büszke.
A pályázatuk támogatást kapott, mely tárgyi eszköz, építésügyi és működési részből tevődik
össze.
Jelen pillanatban az Egyesület pénzügyi helyzete a következő: Kisköre labdarúgó utánpótlásre
3.400.730,-Ft, tárgyi eszközre 4.322.000,-Ft, az MLSZ számláján 4.500.000,-Ft. Tehát 12,4
millió forint támogatás érkezett be a Társasági adóból az Egyesület számlájára. Nagyon
örülnek ennek, de vannak még hiányosságok. Most a Leier Hungária Kű-vel van
kapcsolatban, s remélhetőleg 3 millió forint támogatást fognak nyújtani, s ennek alapján 15,2
millió forintot könyvelhet el az Egyesület. Ezen kívül kaptak 1 millió forint kiegészítő
támogatást, amelyből 478.000,-Ft van.
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Szeretné, ha az Egyesület továbbra is működne, de azt is látni kell, hogy egyedül nem tudja
csinálni, keveset van itthon, de nemcsak a labdarúgással kell foglalkoznia. Ugy gondolja,
hogy az itt ülő emberek hatást tudnak gyakorolni emberekre.
A következő: a kivitelezések, tervek elkészülhetnek, amennyiben mindenki szeretné.
Dr. Molnár Péter aljegyző segítségével pályázatot nyújtottak be az EPER rendszerbe
civilszervezetek támogatására, amelyről értesítést még nem kaptak.

Dr. Molnár Péter aljegyző elmondta, hogy a többi civilszervezet is elbírálás alatt van még.

Simon Zsolt KLSE elnök folytatta: Május 5-ig lehet benyújtani a pályázatukat. A 10 %-os
rendszerből — működési, utánpótlás nevelés, szakember költségek — ki kell termelni, s ezt
pályázaton keresztül szeretnék, ha megkapnák. A pálya felújításnál elkerülhetetlen lenne egy
vakondbáló felszerelése, ezen kívül korlátok cseréje, játékos kijáró.

Magyar Csilla polgármester kérte, hogy a pályázatról a tájékoztató elfogadása után
tárgyaljon a képviselő-testület.

Pócs János a Humán Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság megtárgyalta a KLSE
munkájáról szóló tájékoztatót, azt elfogadásra javasolják a testületnek.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el.

Ezek után Magyar Csilla polgármester kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület
a civilszervezetek tájékoztatóit? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület mind az Öt civilszervezet tájékoztatóját elfogadta, az arról szóló határozat
a következő:

51/2018.(IV. 25.) kénviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett elfogadta az
- a Kiskörei Polgárőr Egyesület,
- „OSZIDO” Nyugdíjas, Hagyományőrző Egyesület,
- a Mozdulj Kisköre Ifjúsági Egyesület,
- a Kiskörei Labdarúgó Sportegyesület
- a „Zsongó” Erőemelő, Testépítő Sportegyesület,
201. évi munkájáról szóló tájékoztatókat.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Oláh Ferencné OSZIDO Nyugdíjas és Hagyományőrző Egyesület elnöke,
Holló Gyula „Zsongó” Erőemelő, Testépítő Sportegyesület elnöke,
Nagy Lajos Kiskörei Polgárőr Egyesület elnöke,
Hajdú Péter Mozdulj Kisköre I~úsági Egyesület elnöke,
Takács Attila Kiskörei Labdarúgó Sportegyesület alelnöke.

Határidő: értelem szerint.
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4. napirend
Civilszervezetek támogatásra benyújtott pályázatainak elbírálása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

Magyar CsiHa polgármester megkérte Dr. Molnár Péter aljegyzöt, hogy adjon tájékoztatást
a benyújtott pályázatokkal kapcsolatban.

Dr. Molnár Péter aljegyző a következőket mondta el: Három civilszervezet pályázata
érkezett be az önkormányzathoz.
A „Zsongó Erőemelő, Testépítő Sport Egyesület 554.800,-Ft
Az „OSZIDO” Nyugdíjas, Hagyományőrző Egyesület 400.000,-Ft
A Kiskörei Polgárőr Egyesület 400.000,-Ft támogatási összegre pályáztak.
A három pályázat összesen: 1.354.800,-Ft összegű. A képviselő-testület hatályos határozata
értelmében a KLSE nem nyújtott be pályázatot.

Magyar Csilla polgármester a KLSE-vel kapcsolatban elmondta: Az, bogy a KLSE nem
nyújtott be pályázatot működési célú támogatásra, azt jelenti, hogy tartja magát a
decemberben a TAO pályázat tárgyalásakor tett ígéretéhez.
A polgármester a témát kiegészítette a Rákóczi Szövetség által benyújtott támogatási
igémiyel. Elmondta, bogy több alkalommal támogatta a Szövetséget az önkormányzat. A
Szövetség a szórványban élő magyar gyermekek iskoláztatásához kért támogatást, melynek
összege l0.000,-Ft/fá, amit ösztöndíj formájában fizetnek ki. A támogatásról az
önkormányzat felé elszámoltak megállapodás alapján. A polgármester megkérdezte, hogy a
képviselő-testület támogatja a Rákóczi Szövetséget, és milyen összegben?

Tóth János Zoltán jegyző emlékeztetett arra, hogy az önkormányzat költségvetésébe 8 millió
forintot különített el civilszervezetek támogatására, melyből 6,8 millió forint a KLSE-nek a
pályázatáboz szükséges önerő összege és marad 1,2 millió forint. Ezért, vagy módosításra
kerül a költségvetési előirányzat, vagy más forrásból biztosít támogatást.

Takács Attila alpolgármester: A 6,8 millió forint önerő abban az esetben számít, hogyha a
24 millió forint TAO pályázati forrás maximálisan feltöltésre kerül.

Tóth János Zoltán jegyző: Erről még nincs információ.

Takács Attila alpolgármester kérdése, hogy a Vásárhelyi Pál Egyesületnek az idei évre van
e elképzelése, annak ellenére, bogy nem nyújtott be támogatási igényt?

Magyar Csilla polgármester válasza: Nincs tudomása semmiről, egyeztetés nem történt. A
felhívás alapján számukra is adott volt pályázás lehetősége.

Dr. Molnár Péter aljegyző hozzátette: Az Egyesület aktív, minden más pályázati lehetőséget
megragadnak.

Ezek után a KLSE munkájáról szóló tájékoztató tárgyalása kapcsán Magyar CsiHa
polgármester részéről felmerült kérésnek megfelelően az Egyesület TAO pályázatának ügyét
tárgyalta a képviselő-testület.
Magyar Csilla polgármester elmondta: Fontos kérdés, hogy a 15,5 millió forint pályázati
támogatás, amely remélhetőleg május közepéig realizálódik, milyen önerőt igényel. A pontos
számok tükrében Dr. Molnár Péter aljegyzővel egyeztetni szükséges, hogy az tevékenység,
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amit lehet megkezdeni, ahhoz az önerőt már az önkormányzat a vállalásnak megfelelően
biztosítsa. Az önkormányzat költségvetésébe S millió forint került betervezésre, ebből 6,7
millió forint a KLSE önrésze. A 15,5 millió forint meglévő összeg nem viszi el a teljes önerő
összegét, ezért az Egyesületek által benyújtott igényt tudja az önkormányzat támogatni.

Dr. Molnár Péter aljegyző kérdése: Az elnök meg tudja-e már mondani, hogy a számlájukra
érkező pályázati összeg annyi lesz-e, mint, ami a határozatban szerepel?

Simon Zsolt elnök válasza: Az összeg annyi, ami a határozatban szerepel. Amennyiben a
hiányzó 2,5 millió forint nem érkezik meg a TAO-ból, abban az esetben az Egyesület sz
MLSZ felé hosszabbítási kérelemmel élhet a beruházásra vonatkozóan. A kulcskérdés viszont
az: A felajánlók által adományozott összegek címkézettek, azt arra lehet felhasználni, amit
megjelöltek.

Dr. Molnár Péter aljegyző összefoglalta az elhangzottakat: Az Egyesületnek különböző
számlái, különböző célokhoz vannak rendelve az MLSZ keretén belül, de sz összes fon-ás
még nem látható. Három nevesített célt meg kell valósítani.

Simon Zsolt KLSE elnök: Azt nem tudja, hogy a 2017-ben felajánlott TAO 2019-ben
felhasználható-e?

Dr. Molnár Péter aljegyző kérdésként tette fel: A megszavazott összegre, bármennyire is jól
alakul a helyzet a külsős cégek által, igényt tart az Egyesület?

Simon Zsolt KLSE elnök: Az Egyesület a negyedéves elszámolásban a Leier Hungária Kit
től kapja meg a 3 millió forintot. Igazából a megfelelő céget kellene megtalálni, alci egy
szerződés keretében a TAO-t az Egyesület részére adja, amelyet sz NAV átutalna.

Dr. Molnár Péter aljegyző: Ahhoz, hogy a képviselő-testület korrekt döntést tudjon hozni,
azt kell látni, hogy mennyi a pénzforgalom.

Simon Zsolt elnök: A több mint 6 millió forintból 2 millió visszajár. A teljes
megvalósításhoz azonban az összes pénzre szükség van, mert abban az esetben van reális
esélyük a befejezésre.

Dr. Molnár Péter aljegyző: Tisztán kell látni egy megalapozott döntéshez.

Magyar CsiHa polgármester: Mivel civilszervezetek által kért összeg 154 ezer forinttal
meghaladja a támogatásra szánt összeget, ezért javasolja sz előirányzat módosítását és a
pályázatot benyújtott civilszervezetek megkapják sz igényelt összeget. Az év végéig az
önkormányzat fenntartja azt az összeget, amelyet a KLSE-nek megszavazott. Ez után majd
eldől, hogy az Egyesület a pályázatot meg tudja-e valósítani, vagy hosszabbítást kér.
Magyar Csilla polgármester kérdésként tette fel: Hozzájárul-e a képviselő-testület ahhoz,
hogy a 8 millió forint civiltámogatás összegét a kérelmek beérkezése alapján 154 ezer
forinttal megemelje? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület ‘7 igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:
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52/2018.(IV. 25.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett hozzájárul a
kiskörei civilszervezetek támogatására az önkormányzat 2018. évi költségvetésébe betervezett
8 millió forint 154.800,-Ft-tal történő megemeléséhez.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

53/2018S1V. 25.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett a Kiskörei
Labdarúgó Sportegyesület részére a TAO pályázathoz szükséges 6,8 millió forint támogatást
fenntartja, a fennmaradó összegből a kiskörei civilszervezetek által benyújtott támogatás iránti
kérelmek alapján a Humán Bizottság döntésével egyetértve:

- A „Zsongó Erőemelő, Testépítő Sport Egyesület részére 554.800,-Ft,
- Az „OSZIDO” Nyugdíjas, Hagyományőrző Egyesület részére 400.000,-Ft,
- A Kiskörei Polgárőr Egyesület részére 400.000,-Ft

anyagi támogatást nyújt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A polgármester hozzátette: A Rákóczi Szövetség Így nem kap támogatást, hiszen a helyi
civileknek a kérelmét tudta a képviselő-testület elfogadni.
A jövő pedig: A következő pályázatnak az önrésze a kérdés, hogyan tudja a képviselő-testület
eszközölni, de erre most kötelezettséget vállalni nem lehet, mivel ennek a 2019. évi
költségvetésbe kell majd, bogy megjelenjen.
A polgármester kérte, hogy a tisztújító ülés után jelezzék alpolgármester úr felé a pályázattal
kapcsolatos tényeket, s azt egy rendkívüli képviselő-testületi ülés keretében már lehet
tárgyalni a támogatásról. Lehet-e látni annak a lehetőségét, hogy a következő évi
költségvetésbe az ideihez hasonló mértékben betervezésre kerüljön címkézett támogatásként.
Fontos, hogy az önkormányzat lássa, hogy az Egyesület a vezetőségben lévő hiányosságokat
megoldja. Az önkormányzat elkötelezett az KLSE támogatásában abban az esetben, ha tiszta
irányelveket lát. Remélhetőleg lesz még egy elhivatott személy, aki a mostanihoz hasonlóan
fogja az Egyesület dolgait intézni.

Simon Zsolt elnök: A sportfejlesztési pályázat benyújtásának a határideje 2018. május 2.
Május 28-án remélhetőleg megtörténik a tisztújítás. Fontos, hogy a jövőben ezeket a dolgokat
rendezzék .

Dr. Molnár Péter aljegyző hozzátette: A lényeg, hogy az aláírásra jogosult a megállapodást
időben aláírja, mert a kifizetések az ASP rendszerben történő rögzítéssel még az eddiginél is
jobban szigorodtak.

5. napirend
Beszámoló Kisköre Városfenntató KR. 2017. évi gazdálkodásáról.
Előadó: Katona György ügyvezető
(Írásos beszámoló ajegyzőkönyvhöz „I” mellékietké‘it csatolva)

Katona György ügyvezető a következőket mondta el: Az elmúlt év hasonló időszakában
szomorúbb volt az eredményeket illetően. Az 5.657.000,-Ft veszteséggel szemben az idei
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évben adózás után 5.093.000,Ft pozitív eredményt értek cl, amely azt mutatja, hogy a
Társaság gazdálkodása helyreállt. A Felügyelő Bizottság tárgyalta és vélernényezte a
beszámolót, kérik a képviselő-testületet az elfogadásra.

Oláb Ferenené a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke elmondta: A Pénzügyi és Jogi Bizottság
a beszámolót megtárgyalta és elfogadásra javasolja a testületnek.

Takács Attila alpolgármester hozzászólásában emlékeztetett an-a, hogy több alkalommal
szóba került az autóbusz használata. Az önkormányzat rendelkezik a buszhasználatra
vonatkozóan egy szabályzattal, melyben megvan határozva az önköltség és az, hogy
különböző szervezetek milyen díjjal vehetik igénybe. Időközben azonban az busz átkerült a
Kit. üzemeltetésébe és többször elhangzott, hogy az önköltség számítását a Kit-nek kellene
megoldani. Mivel az ügyvezető jelen van, ezért úgy gondolja, hogy ezt most meg lehetne
tárgyalni.

Katona György ügyvezető válaszában az alábbiakat mondta el: Erről már két hónappal
korábban egyeztetést kezdeményezett a Hivatal vezetésével. Polgármester asszony felé
jelezte, hogy szeretnék, ha üzletiesebb volna a működés, nem lennének ilyen merev
szabályok. Jegyző úr állásfoglalása szerint az üzemeltető jogosult a díjak kiszabására.
Az, hogy mennyi legyen a díj, most nem tudja megmondani. Azt gondolja, hogy igazodni kell
a keresleti és kínálati piachoz, és egy üzemeltetőnek bizonyos rugalmasságot kell időként
tanúsítani a bevétel növelés érdekében.
Az önkormányzati szabályzatban meghatározásra került a kedvezményezettek köre, amelyet
szeretne, ha továbbra is megmaradna. A piaci lehetőségek jobb kihasználása miatt gondolja
helyesnek, hogy az üzemeltető képviselője szabad kezet kapjon. A szabad piac működjön a
piaci elvek szerint.

Takács Attila alpolgármester: Egyről beszélnek, csak más szavakkal, de cl kell dönteni,
hogyha a szabad piac árait határozzák meg, a szabályzatot meg kell szüntetni.

Tóth János Zoltán jegyző: Ezt úgy lehetne kiküszöbölni, hogyha a Kit. minden évben
benyújtana egy árjegyzéket a kedvezményezettekkel együtt.

Katona György ügyvezető ígéretet tett, hogy a kővetkező testületi ülésre elkészíti.

Pócs János képviselő kérdése: Van még fizikai munkás a Kit-nél?

Katona György ügyvezető válasza: A csónakkikötőből az állandó alkalmazottak közül egy
fó külföldön keresett munkát. A közfoglalkoztatásban a férfiak létszáma jelentősen
lecsökkent, a fűnyírásnál már asszonyokat kell alkalmazni, melyet van, aki sérelmez, de így
tudják megoldani, hiszen sok férfi, akinek valamilyen képzettsége van, piaci
munkaterületeken helyezkedett cl. Erre már számítani lehetett, és így félő, hogy a feladataikat
hogyan tudják teljesíteni, hiszen a start munkaprogramokban meghatározott feladatokat
vállaltak. Epítési, felújítási jellegű munkát női dolgozókkal már nem tudják megoldani. Azt
még cl kell mondani, hogy azok az asszonyok, akik a fűnyírást végzik, a szükséges
munkavédelmi és gépkezelési ismereteket megszerezték.

Pócs János képviselő szerint nem kell, hogy probléma legyen, ha olyan helyre mennek cl az
emberek, ahol több bért kapnak.
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Katona György ügyvezető: Amennyiben a hivatalos gazdaságot erősíti, abban az esetben
nem probléma.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem hangzott cl, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta Kisköre Városfenntartó Kit. beszámolóját. Kérdése: Elfogadja-e a
képviselő-testület a KR. beszámolóját? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:

5412018SW. 25.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett elfogadta Kisköre
Városfenntartó KR. 2017. évi gazdálkodásáról szóló beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Katona György ügyvezető

Határidő: értelem szerint.

6. napirend
Kisköre Város településképi védelméről szóló l7/2017.(XII. 29.) önkormányzati rendelet
módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket mondta el: A
Kisköre, Erzsébet u. 14. szám alatti lakóingatlanra vonatkozóan kérelem érkezett a képviselő-
testülethez helyi védelem alá helyezés ügyében, melyről az előző képviselő-testületi ülésen
döntés született. A fóépítésszel egyeztetve a településkép védelméről szóló önkormányzati
rendelet módosításával helyi védettség alá kerül az ingatlan.

Oláh Ferenené a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság
megtárgyalta a rendelet módosítását, s azt elfogadásra javasolják.

Pócs János képviselő kérdése, hogy az ingatlanra vonatkozóan ez mit jelent?

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: Helyi védettség alá került az ingatlan, a
tulajdonosok a felújításra tudnak pályázni. A helyi védettség az önkormányzat számára
kötelezettséget nem jelent, viszont a tulajdonosnak igen, mert ettől kezdve az önkormányzat
felszólítással élhet a rendezettségre, felújításra vonatkozóan. A településképi rendelet
módosítással járó költségeket a tulajdonosok viselik.
A polgármester tájékoztatásként azt is elmondta, hogy a képviselő-testület döntése
értelmében a módosítás megrendelésére abban az esetben kerül sor, hogyha az ezzel járó
költségeket a tulajdonosok viselik.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a rendelet módosítást? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület ‘7 igen szavazattal megalkotta következő rendeletét:
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Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 4/2018S1V. 28.) önkormányzati
rendelete:
Kisköre Város településképi védelméről szóló 17/2017.(XII. 29.) önkormányzati rendelet
módosításáról.
(Irásos rendelet ajegyzőkönyvhöz „J” inellékletként csatolva).

7. Egyebek

E napirendi pont keretében tárgyalta a képviselő-testület Balyi József Kisköre, Dózsa György
üt 56. szám alatti lakos kérelmét Magyar Csilla polgármester előteijesztésében. A
polgármester a következőket mondta el: Kérelmező szeretné a tulajdonában lévő 269. brsz-ú
ingatlan beépítési kötelezettség törléséhez a testület hozzájárulását.
„A be nem építés esetére vonatkozó illeték befizetése megtörtént a Heves Megyei
Illetékhivatal részére a fizetési meghagyás előírt időpontjáig.”
A hozzájárulás ahhoz szükséges, hogy az ingatlan értékesítését meg tudja tenni. A szóban
forgó ingatlan önkormányzati tulajdon volt, melyet kérelmező 1997. júliusában vásárolt meg.

Tóth János Zoltán jegyző hozzátette: Annak idején a telekadó vonatkozásában 4 év beépítési
kötelezettséget írt elő az önkormányzat. Amennyiben négy év alatt a beépítés megtörtént, 50
% kedvezmény járt, és tilalom került az ingatlanra. A díjat megfizette, de csak a testület
hozzájárulásával kerül le a tilalom az ingatlanról.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem merült fel, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki támogatja a beépítési kötelezettség törlését? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbiak szerint döntött:

55/2018.(IV. 25.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett hozzájárul Balyi
József Kisköre, Dózsa Gy. út 56. szám alatti lakos tulajdonát képező 269. hrsz-ú ingatlanra
bejegyzett beépítési kötelezettség törléséhez.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után Magyar Csilla polgármester az alábbiakat mondta el: Kiküldött egy megkeresést
a képviselő-testület tagjai részére, melyre, mint oly sokszor, válasz nem mindenkitől érkezett.
Beregszászra április 26-ig kell visszajelezni, hogy képviselteti-e magát az önkormányzat a
beregszászi rendezvényen. Szeretné azt kémi, anélkül, hogy bármit egymás szemére vetne
bárki, mert nincs oka senkinek sem sértődöttnek lenni, ha valaki felvállalta azt a munkát, hogy
a képviselő-testületi tag, és mindenkinek mondja, legyenek szívesek visszajelezni azokkal az
ügyekkel kapcsolatban, amelyben kéréseket fogalmaznak meg. Hogyha fontos ügyekben
kellene döntést hozni, úgy gondolja, hogy az alapvető etikett megköveteli, hogy mindenki
válaszoljon. Az idöbeosztást mindenki maga határozza meg, lehet nemet mondani, elfogadja,
de választ kapjon, megalázó azok számára, akik ezt küldték, hogy arra nem méltatják őket,
hogy visszajelezzenek.
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Tisztelettel kérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy szeretne-e Kisköre Városi Önkormányzat
küldöttséget küldeni Beregszász településre?

Takács Attila alpolgármester: Megírta a Művelődési ház igazgatójának, hogy nem tud
menni.
Pócs János képviselő: Már jelezte, hogy nem tud menni.
Oláh Ferencné képviselő: Még tanítás van, nem tud menni.
Fejes Lőrinc képviselő: Jelezte, hogy szeretne kimenni, de az időpont nem jó számára.
Németh Mihályné képviselő: Nem.
Holló Gyula képviselő: Nem tud menni.

Magyar Csilla polgármester megköszönte a válaszokat, s kérte e-mailben történő elküldését.

A következőkben pályázatok benyújtását tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla
polgármester előterjesztésében. A polgármester az alábbiakat mondta el: A
Belügyminisztérium május 2-i határidővel több pályázatot is kiírt. Szeretett volna a megépülő
műflives pálya mögé egy kiszolgáló létesítményre pályázni, amelyre sajnos nines lehetőség,
így folytatódik Út felújítás.

Dr. Molnár Péter aljegyző a pályázattal kapcsolatban az alábbiakban tájékoztatta a testület
tagjait: Bruttó 17.495.000,Ft összegű pályázatról van szó, ebből 15 millió forint a támogatás,
és 15 % az önerő. A pályázati támogatás út, járda, hídra fordítható. Az út megépítésére az
Ujélet utat találták esedékesnek. Erre már történt pályázat benyújtása, de ez módosításra
került a támogatható céllal és két üdülőterületi út került felújításra. Ezután az Ady Endre úton
300 m-es járda szakasz kerülne felújításra, majd a Vak Bottyán úton lévő járda.
Pécs János képviselő megjegyezte, hogy van több járda is, amelyet lehetne felújítani.

Magyar Csilla polgármester válasza: Folyamatosan csinálják, a közmunka programban is
felújitásra került már több járda.

A képviselők részéről a témához kérdés, több észrevétel nem volt, Magyar CsiHa
polgármester kérdésként tette fel: Jóváhagyja-e a képviselő-testület az aljegyző úr által
ismertetett pályázat benyújtását 17.495.000,-Ft összegben, 15 % önerő biztosítása mellett?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

5612018.(IV. 253 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett hozzájárul a
Belügyminisztérium által meghirdetett, „önkormányzati fejlesztések 2018.” tárgyú pályázat
benyújtásához.

Az önkormányzat a következő fejlesztéseket szeretné megvalósítani:

Szilárd burkolatú közutak felújítása:
Kisköre, Ujélet Út 1215 hrsz.
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Szilárd burkolatú járda felújítása:
Kisköre, Ady Endre út — 905 hrsz.
Kisköre, Vak Bottyán János Út 1137 hrsz.

igényelt támogatás: 14.870.750,-Ft
Onerő: 2.624.250,-Ft
Osszesen: 17.495.000,-Ft

A képviselő-testület az önerő összegét az önkormányzat 2018. évi költségvetési
tartalékalapjából biztosítja.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2018. május 2.

Második pályázati lehetőséget Dr. Molnár Péter aljegyző terjesztette a képviselő-testület elé.
Elmondta, hogy a tavalyi évben BM pályázaton az önkormányzat Út felújításra nem nyert
támogatást, de egyedi Kormánydöntés értelmében igen. Felmérték azokat a szakaszokat,
amelyeket ennek terhére tudnának felújítani, s ehhez szükség van képviselő-testületi
hozzájárulásra. A tervezői költségbeeslés megérkezett, a projekt összege: 17.074.106,-Ft, 15
millió forint a támogatás összege, és 15 % az önerő.
Ebből a támogatásból a Május 1. Út, Hunyadi, Ady Endre, Bem és Kodály út bizonyos
szakaszai lennének felújítva. Elnyert dologról van, a tartaloniról kell egy jóváhagyó határozat.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdése:
Támogatja-e a képviselő-testület az aljegyző Úr által elmondottakat? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett támogatta az aljegyző által ismertetett pályázat
benyújtását, melyről a határozat a következő:

57/2018.(IV. 253 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett kezdeményezi a
BMOFTE/l -2/2018. számú támogató okirat módosítását az alábbiak szerint:

Az önkormányzat a támogatás terhére a támogató okiratban foglalt fejlesztések helyett a
következő útfelújításokat szeretné megvalósítani:

I. Kisköre, Május I. Út: 329 m2 alapterületű szakasz felújítása,
2. Kisköre, Hunyadi út: 308 m2 alapterületű szakasz felújítása,
3. Kisköre, Ady Endre út: 240+348 m2 alapterületű szakaszok felújítása,
4. Kisköre, Bem út: 54, 25 m2 alapterületű szakasz felújítása,
5. Kisköre, Kodály út: 14 m2 alapterületű szakasz felújítása
a TillRen KR. 2018. március t4. napján kelt költségbecslésének megfelelő tartalommal.

A képviselő-testület a 15 % önerő megfizetését továbbra is vállalja, melyet az önkormányzat
2018. évi költségvetése tartalékalapjából biztosít.

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a támogató okirat módosításának
kezdeményezéséről gondoskodjon.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2018. május 2.
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Harmadik pályázat, melyet Dr. Molnár Péter aljegyző előterjesztésében tárgyalt a képviselő
testület. Az aljegyző a következőket ismertette: A Kubinyi Agoston program nem ismeretlen a
testület előtt. E programban valósult meg egyik évben a képzőművészeti tábor is.
Másodikként pedig egy muzeális programra volt pályázati lehetőség, ami nem részesült
támogatásban. Ujabb lehetőségként adódott az interaktivitás megvalósítása, s ennek keretében
érintőképernyős interaktív rendszert szeretnének beszerezni a támogatás terhére, s 4 millió
forintra lehet pályázni. A részletes műszaki tartalmat még nem tudja megmondani, az ajánlat
kérések még folyamatban vannak. Alapvető koncepció, hogy a plusz értékkel nem bíró
tájházba valami extrát kínálni.

Magyar Csilla polgármester hozzátette: A Tájház nem muzeális, de érték. A felújítás után
muzeológusnak bevonásával egy leltárba, muzeális rendszerbe került be. A pályázat kapcsán
megkeresték a muzeológust, s az ő javaslatát figyelembe véve készítik elő a pályázatot.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta az aljegyző által, előterjesztett pályázati lehetőséget. Kérdése: Támogatja-e a
képviselő-testület a Kubinyi Agoston programban való részvételt? Kézfelnyújtással jelezze.

58/2018.(IV. 25.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett hozzájárul az
Emberi Erőforrások minisztere által meghirdetett, a Kubinyi Agoston program keretében lévő
muzeális intézmények szakmai támogatására pályázat benyújtásához.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2018. május 10.

Negyedik pályázat:
Dr. Molnár Péter aljegyző az alábbiakat terjesztette a képviselő-testület elé: Közművelődési
érdekeltségnövelő támogatásra meghirdetett pályázatról van szó, melynek keretében
közművelődési feladatok ellátásához szükséges eszközöket lehet vásárolni 15 %-os önrész
mellett. Az igényeket felmérték, s legmegfelelőbbnek a napvitorlát tartották, amely a
rendezvénytérre lenne beépítve. Ezen túl egy klíma kerülne beszerzésre a közművelődési
intézményekbe, technikai eszközként pedig egy hordozható hangfal. A pályázat teljes
összege 1.657.650,-Ft, ebből önrész 10%, mely összegszerűen: 165.765,-Ft.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Támogatja-e a képviselő-testület a közművelődési érdekeltségnövelő pályázat
benyújtását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett az alábbi határozatot hozta:

59/2018.(IV. 25.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett hozzájárul az
Emberi Erőfon-ások minisztere által — a belügyminiszterrel és a nemzetgazdasági miniszterrel
egyetértésben — Magyarország 2018. évi központi költségvetéséről szóló 2017. évi C. to~’rvény
(továbbiakban: Kvtv) 3. melléklet II. 4. a) pontja szerint közművelődési érdekeltségnövelő
támogatásra meghirdetett pályázat benyújtásához.

Támogatás bruttó összege: 1.657.650,-Ft
Önerő: 165.765,-Ft
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A képviselő-testület az önerő összegét a 2018. évi költségvetési tartalékalapból biztosítja.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2018. április 29.

A következőkben az Országos Rendőr-főkapitányságtól a mezőőri szolgálathoz kapott
gépjármű ügyét tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A
polgármester elmondta: Az Országos Rendőr-íZikapitányságtól az önkormányzat a mezőőri
szolgálathoz kért és kapott gépjárművet, amelynek a tulajdonba kerüléséhez képviselő
testületi döntés szükséges.

Takács Attila alpolgármester kérdése: A mezőöri szolgálat jelenlegi gépjárművével mi
történik?

Magyar Csilla polgármester egyelőre nem tudott konkrét választ adni.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem hangzott el, Magyar Csilla polgármester
az alábbi kérdést tette fel: Ki az, aki támogatja a gépjármű felajánlást? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következőképpen határozott:

6O/2018.(IV. 253 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi
CXVI. törvény 13. *-ában foglaltak, valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI.
törvény 36. ~ (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-nél
kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Allarn tulajdonában és a Békés Megyei Rendőr
R5kapitányság vagyonkezelésében lévő KTL-408 forgalmi rendszámú, Nissan Parthfinder
típusú gépjármű ingyenes önkormányzati tulajdonba adását.
Az ingóságokat az Onkormányzat a Magyarország helyi önkorn~ányzatairó1 szóló 2011.
CLXXXIX. törvény 13. ~ (1) bekezdés 17.) pontjában meghatározott mezőőri szolgálat
feladatainak ellátása érdekében kívánja tulajdonba venni és a külterület védelme céljára
kívánja felhasználni.

A képviselő-testület a gépjárművet a mezőőri szolgálat céljára, külterület védelme érdekében
kívánja felhasználni.

Kisköre Városi Önkormányzat vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségek
megtérítését.
Az igényelt ingóság nem áll védettség alatt.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ingóságok ingyenes
önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes
jogkörben eljáijon, és valamennyi nyilatkozatot megtegyen.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ingóságok ingyenes
önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó megállapodást aláírja.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
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A továbbiakban MVM Partner Zn. bérleti szerződés módosítás ügyét tárgyalta a
képviselő-testület Dr. Molnár Péter aljegyző előteresztésében. Az aljegyzö a
módosítással kapcsolatban a következőket mondta el: A képviselő-testület döntött
arról, hogy napelem park kialakításához bérleti szerződést köt az MVM Partner Zrt
vel. A Zn. most szerződés módosítást kezdeményezi. A szerződés 1. pontjában volt
egy ingatlan birtokba adás a bérlő részére, melynek költsége 75 ezer forint volt. A Zrt.
ezt az összeget a telek megosztást végző földmérő díj ának az ellentételezésére %zette
volna. Menet közben azonban úgy alakult, hogy földmérőt ők bíztak meg, s a díját a
Zn. fizette Id, ezért kérik ermek a díjnak az elengedését.

Pócs János képviselő kérdése, hogy mikor kezdenek a napelem park kialakításához?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: Április l5-étől már folyamatban van.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta a fentiekben előterjesztett bérleti szerződés módosítását.
Kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a szerződés módosítását? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester
megállapította, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett az alábbiak szerint
döntött:

61/201 8.(IV. 25..) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett hozzájárul
az MVM Partner Zrt. (1031 Budapest, Szentendrei u. 207-209.) és Kisköre Városi
Onkormányzat között napelem park létesítése ügyében létrejött bérleti szerződés
módosításához.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

E napirendi pont keretében tárgyalta a képviselő-testület a Vásárhelyi Pál Általános
Iskola autóbusz iránti kérelmét Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A
polgármester a következőket mondta el: A nyár folyamán az iskolából a rászoruló
gyerekek a fonyódligeti Erzsébet táborba fognak utazni, üdülni. Megkérte Oláh
Ferencné képviselőt, pedagógust, hogy ezzel kapcsolatban tájékoztassa a testület
tagjait.

Oláh Ferencné képviselő, pedagógus az alábbi tájékoztatást adta a képviselők
részére: Az Út 309 km, összesen 140 ezer forint az útiköltség, mely tartalmazza a
buszvezető útiköltségét is. A 32 főre elosztva közel 5000,-Ft-ot jelent, plusz 1000,-
Ft/fő regisztrációs díj. Nagyon sok család ezt az összeget nem tudja kifizetni, és az
előzőekben benyújtott kérelmükben nem merték kérni az ingyenességet, vagy azt,
hogy a díjat csökkentse a testület. A részvételi díj megfelezésére is gondoltak.
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Takács Attila alpolgármester az alábbiak szerint reagált az elmondottakra:
Fölöslegesnek tartja a sofőr személyével is számolni az útiköltséget. Tanár úr kérése
még, hogy a gépkocsivezető maradjon ott a táborban való részvétel idejére. Ugy
gondolja, hogy ez nem várható el tőle. Ezen kívül a napi ellátását is rendezni kellene.
Ezen kívül továbbra is fenntartja azt a véleményét, hogy a busz bérlésének az ügyét
rendbe kell tenni, mivel nem az önkormányzat üzemelteti.

Oláh Ferencné képviselő hozzátette: Az eddigi években a busz elvitte a gyerekeket a
táborba, a busz ott maradt, a sofőr pedig hazautazott, majd ismét vissza a táborba
elhozni a gyerekeket. Amennyiben a busz is visszajön Kiskörére, a tábor elhagyásakor
reggel 9 órakor ott várnak a gyerekek a csomaggal, két szendviccsel, és szeretnék
kérni azt, hogy előtte való nap menjen értük a busz.
Az autópálya matrica díját a Diák Onkormányzat fizeti. Nem a teljes ingyenességet
kérik.

Magyar Csilla polgármester az elhangzottakhoz a következő véleményt fogalmazta meg:
Abban kell dönteni, hogy milyen összeg legyen. Nagy szerencse, bogy van egy busza az
önkormányzatnak. Amely önkormányzatnak nincs, vagy bérel, vagy tömegközlekedéssel
oldják meg az eljutást a megadott helyre. Eddig is segített, támogatást nyújtott az
önkormányzat, hiszen az Erzsébet tábornak az a célja, hogy olyan gyerekek is eljussanak ide,
ás élményhez jussanak, akik nem tudják megtenni.
Amivel fenntartása van: ne mondjon olyat egy pedagógus, hogyha nem kapják meg,
lemondanak a táborozásról. Neki kötelessége a gyerekekért mindent megtenni, még úgy is, ha
tömegközlekedéssel viszi el őket.
A 2500,-Ft/1Z5 díjat támogatja.

Fejes Lőrinc képviselő támogatta a polgármester által javasolt díjat, hozzátéve, hogy egyedi
eset legyen és erre az Erzsébet tábor támogatására vonatkozzon.

A képviselők egyetértettek a javasoltakkal, Magyar Csilla polgármester az alábbi kérdést
tette fel: Egyetért-e a képviselő-testület az Erzsébet táborozásban a busz igénybevételére
2500,-Ft/fő díj megszabásával ? Kézfelnyújtással jelezze.

62/2018S1V. 25.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta a Vásárhelyi Pál Általános
Iskola Fonyódligeti Erzsébet táborban résztvevő tanulók részére az önkormányzat
tulajdonában lévő autóbusz igénybevételét és 7 igen szavazat mellett az alábbiak szerint
határozott:

- A képviselő-testület a Fonyódligeti Erzsébet táborban 2018. júliusban résztvevő
Kiskörei Vásárhelyi Pál Altalános Iskola 32 tanulói részére 2500,-Ft/fő díjban határozza
meg az autóbusz költségét.

- A képviselő-testület kiköti, hogy a meghatározott díj egyedi eset, és csak erre az
Erzsébet tábor támogatására vonatkozik.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
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Ezek után Takács Attila alpolgármester a következőket mondta el:.A Vöröskereszt által
elismerésben részesül az önkormányzat, amelyet Ünnepélyes keretek között május 8-án adnak
át Salgótarjánban. Polgármester asszony szabadsága miatt nem tud résztvenni, ezért őt kérte
meg. O viszont szeretné, ha Németh Mihályné képviselő, mint a Vöröskereszt helyi
szervezetének vezetője és Pócs János képviselő, mint sokszoros véradó is elmennének a
rendezvényre.
Mindkét képviselő ígéretet tett a rendezvényen való részvételre.

Miután több nyilvánosan megtárgyalandó Ügy nem szerepelt napirenden, Magyar Csilla
polgármester zárt ülés tartására tett javaslatot. Javaslatát a képviselő-testület elfogadta.

Kmf.

Csilla
p gármester

Tóth János Zoltán
jegyző


